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Írásbeli kérdé s

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánunk benyújtan i
Süli János Paksi Atomerőmű két új blokkjának tervezéséért, megépítéséért és üzemb e
helyezéséért felelős tárca nélküli miniszter Úrhoz

„Az új paksi blokkok létesítésével kapcsolatos beruházás során mire számíthatnak a
magyar beszállítók? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az új paksi blokkok létesítésével kapcsolatos beruházás értékének 40 százalékát — a megkötöt t
nemzetközi megállapodások alapján — magyar vállalkozók kaphatnák meg . Sajtóhírek alapján
azonban a magyar kormány várakozásai szerint sem lesz könnyű teljesíteni ezt az arányt .
Szijjártó Péter miniszter úr szerint „a megállapodás úgy szól, hogy egy 40 százalékos
lokalizációt igyekszünk elérni, ami azt jelenti, hogy a magyar gazdasági, vagy ha úgy tetszik ,
beszállítói szerepvállalás ebben a beruházásban 40 százalékos lesz” . Tekintettel arra, hog y
bizonytalanságot okozhat a beszállítói arány meghatározásánál a Magyarországon bejegyzett ,
beszállítóként eljáró gazdasági társaságok tulajdonosi háttere, szükségesnek tartom az alább i
kérdések megválaszolását.

1.

	

A beszállítói részarány számítása során ki számít magyar vállalkozónak ?

2.

	

Számít-e egy beszállítóként eljáró magyar gazdasági társaság tulajdonosi háttere a
beszállítói részarány számítása során?

3.

	

Magyar vállalkozónak számít-e egy Magyarországon bejegyzett gazdasági társaság ,
amelynek például orosz tulajdonosai vannak ?

4. Megváltoztatja-e a magyar beszállítói részarány számítási módját, ha a beszállító i
szerződés megkötését követően a Magyarországon bejegyzett gazdasági társaság közvetle n
vagy közvetett módon orosz személyek tulajdonába kerül ?

5.

	

Van-e ismeretük a potenciális magyar beszállítók esetleges tervezett vagy végrehajtot t
felvásárlásáról ?
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6.

	

Jelenleg hány olyan cég van Magyarországon, amely partnerként képes lenne akár mos t
is bekapcsolódni a bővítési beruházásba?

7. Jelenleg hány olyan vállalat van Magyarországon, amely némi technológia i
fejlesztéssel, technológiai megújulással képes lenne arra, hogy részt tudjon venni a b ővítés i
beruházásban?

8.

	

Mekkora összegű megrendelést lennének képesek teljesíteni a jelenlegi potenciáli s
magyar beszállítók ?

9.

	

Mekkora a paksi b ővítéshez rendelkezésre álló magyar beszállítói kapacitás aránya ?

10.

	

Mire lenne szükség ahhoz, hogy a jelenlegi magyar beszállítói kapacitás aránya legaláb b
a felét elérje a Kormány által célként kitűzött 40%-nak ?

Várjuk megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2018 . május 18 .

dr. Tóth Bertalan
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